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          Целью исследования является разработка методики стоимостной оценки сырьевого потенциала углеводородов восточных регионов России. Задачи исследования: 1. Изучение теории ценности недр с точки зрения экономических аспектов. 2. Развитие теории стоимостной и экономической оценки полезных ископаемых. 3. Анализ вопросов, рассматриваемых в геологоэкономической литературе и посвященных стоимостной оценке недр. 4. Изучение методических вопросов стоимостной оценки углеводородной сырьевой базы. 5. Исследование методики учета и оценки факторов риска и неопределенности, влияющих на стоимостную оценку сырьевого потенциала УВ. 6. Исследование программных средств для выполнения расчетов, по стоимостной оценке, сырьевой базы УВ. 7. Проведение вероятностной оценки сырьевого потенциала УВ малоизученных территорий Востока России. 8. Проведение стоимостной оценки сырьевого потенциала УВ малоизученных территорий Востока России. Исследование выполнялось на базе ЗапСибНИГНИ, Методы исследования: собиралась значительная часть фактического материала: вероятностные оценки прироста запасов УВ, поле геологических рисков, аналитические срезы по уровням геологических рисков, характеристика геологических эталонов, вероятностные оценки подготовки запасов УВ. Была проведена стоимостная оценка сырьевого потенциала УВ восточных регионов России. Основные результаты исследования: В результате была разработана методика вероятностной и стоимостной оценки УВС для восточных регионов России, учитывающая факторное влияние.
        

        
          The aim of the study to the development of a methodology for estimating the raw material potential of hydrocarbons in the Eastern regions of Russia. Research tasks: 1. Study of the theory of subsoil value from the point of view of economic aspects. 2. Development of the theory of cost and economic evaluation of minerals. 3. Analysis of issues considered in the geological and economic literature and devoted to the valuation of subsurface resources. 4. Study of methodological issues of valuation of the hydrocarbon raw material base. 5. Study of the methodology for accounting and evaluating risk and uncertainty factors that affect the valuation of the raw material potential of hydrocarbons. 6. Research of software tools for performing calculations, according to cost estimation, of the raw material base of hydrocarbons. 7. carrying out a probabilistic assessment of the raw material potential of hydrocarbons in poorly studied territories of the East of Russia. 8. cost estimation of the raw material potential of hydrocarbons in poorly studied territories of the East of Russia. The study was carried out on the basis of West Siberian NIGNI Research methods: significant part of the factual material was collected: probabilistic estimates of the increase in hydrocarbon reserves, the field of geological risks, analytical sections on the levels of geological risks, characteristics of geological standards, probabilistic estimates of the preparation of hydrocarbon reserves. The cost estimation of the raw material potential of the Eastern regions of Russia was carried out. The main results of the study: As a result, we developed a method for probabilistic and cost estimation of UVS for the Eastern regions of Russia, taking into account the factor influence.
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